
 
Zápis č. 9/2010 (56) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 14. 6. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., 
Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. V. Gerlich , (celkem 6 členů 
AS)  

Omluveni: Ing. M. Navrátil, Ph.D., Bc. L. Novotná-Czudková, Bc. O. Vrzal, P. Peroutka 
Hosté: prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D, RNDr. Jan Ostravský, 

CSc.,   

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  

6. Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol.  

7. Projednání návrhu na jmenování zástupce do volební komise UTB pro účely 
doplňovacích voleb za FLKŘ do studentské komory AS UTB. 

8. Projednání návrhu člena volební komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem. 

9. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek.  

Dr. Chramcov připomněl, že AS UTB v posledním období nezasedal z důvodu pochybností 
týkající se legitimity AS UTB. Tento problém byl již vyjasněn. Dr. Chramcov odcitoval stanovisko 
MŠMT týkající se legitimity AS UTB. Proběhlo zasedání AS UTB jehož hlavním bodem bylo 
projednání materiálů, které se týkají připravovaného Vědecko-technického parku v Uh. Hradišti. 
Jednání se zúčastnili také zástupce investora a zástupce auditorské firmy. Vyjádření Správní rady 
UTB prozatím není k dispozici. 

Doc. Buňkovi byl zaslán návrh zástupce FAI z řad studentů do znovu obnovené Komise pro 
ubytování a stravování.  
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ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Prod. Ostravský informoval o výsledcích přijímacího řízení do Bc. studijních oborů. Ze 671 
přihlášených uchazečů se k přijímací zkoušce dostavilo 380 uchazečů, což je o 83 uchazečů méně 
než v minulém roce. Bylo přijato 351 studentů, z toho do Bc. oboru Informační a řídicí 
technologie 183 studentů a do Bc. oboru Bezpečnostní technologie, systémy a management 167 
studentů. Na základě výsledků prvního kola přijímacího řízení bude vyhlášeno druhé kolo.  

Prod. Ostravský informoval taktéž, že v akademickém roce 2010/2011 nebude probíhat výuka na 
detašovaných pracovištích v Rožnově pod Radhoštěm a v Přerově.  

Následovala obsáhlá diskuse týkající se důvodů snižování počtu přihlášených uchazečů o 
studium. 

Prod. Sysala informoval o tom, že dne 28. 6. 2010 bude akreditační komise MŠMT projednávat 
žádost o akreditaci nového bakalářského studijního oboru Informatika v administrativní praxi a 
taktéž bude jednat o žádosti na reakreditaci magisterského studijního oboru Učitelství 
informatiky pro ZŠ a SŠ. 

 

ad 3) Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

Tento materiál byl již projednáván na minulém zasedání AS FAI a na zasedání LK AS FAI dne 
10. 5. 2010. Byly zapracovány všechny připomínky. Dále bylo navrženo stanovení minimálního 
počtu kreditů za aktivity v oblasti „Tvůrčí činnosti“, který je třeba získat k obhajobě disertační 
práce. Důvodem je skutečnost, aby nebylo možné získat většinu kreditů pouze za výuku. 

AS FAI doporučil, aby předchozí požadavek byl závazný až pro studenty nastupující do 1. 
ročníku DSP v akademickém roce 2010/11.  

Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se financování případných výjezdů studentů na konference. 

Doc. Sysel navrhl u zápočtu a klasifikovaného zápočtu pouze 1 opravný termín místo 2 opravných 
termínů. K tomuto návrhu následovala diskuse. 

Vzhledem k některým nedořešeným bodům této směrnice se bude hlasovat o tomto návrhu na 
příštím zasedání AS FAI. 
 
ad 4)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Návrh směrnice vychází ze směrnice k 1. kolu výběrového řízení. Došlo k úpravě termínů. Dále 
došlo k několika změnám týkající se výuky na detašovaných pracovištích v Přerově a Rožnově 
pod Radhoštěm (odst.1.2 a 1.7). Bude doplněn chybějící odst. 3.5. 
Po doplnění změn a úpravách bude o tomto návrhu hlasováno na příštím zasedání AS FAI. 
 
ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  

Návrh směrnice vychází ze směrnice k 1. kolu výběrového řízení. Došlo k úpravě termínů a ke 
zrušení odst. 5 týkající se přijímání uchazečů ze zahraničních vysokých škol. Pokud by došlo k 
přihlášení zájemce o studium ze zahraniční VŠ, bude tento případ projednán individuálně.  

V průběhu zasedání AS FAI došlo ke změně pořadí projednávaných bodů č. 6, 7, 8. 
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ad  8)  Projednání návrhu člena volební komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem.  

Do volební komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem je navržen Ing. Michal 
Procházka. Proběhlo tajné hlasování. 

Návrh usnesení AS FAI  56/1 
AS FAI navrhuje jmenovat zástupcem FAI do volební komise pro účely volby kandidáta na 
jmenování rektorem studenta DSP Ing. Michala Procházku. 

Hlasování 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 56/1 
AS FAI navrhuje jmenovat zástupcem FAI do volební komise pro účely volby kandidáta na 
jmenování rektorem studenta DSP Ing. Michala Procházku. 
 
ad 7) Projednání návrhu na jmenování zástupce do volební komise UTB pro účely 
doplňovacích voleb za FLKŘ do studentské komory AS UTB. 

Do volební komise UTB pro účely doplňovacích voleb za FLKŘ do studentské komory AS UTB 
je navržen Ing. Michal Procházka. Proběhlo tajné hlasování. 

Návrh usnesení AS FAI  56/2 
AS FAI jmenuje zástupcem FAI do volební komise UTB pro účely doplňovacích voleb do AS 
UTB studenta DSP Ing. Michala Procházku. 

Hlasování 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 56/2 
AS FAI jmenuje zástupcem FAI do volební komise UTB pro účely doplňovacích voleb do AS 
UTB studenta DSP Ing. Michala Procházku. 
 
Odchází doc. Sysel. 
 
ad 6) Informace zástupce FAI ve sněmu Rady vysokých škol. 

Dr. Matýsek seznámil členy AS FAI s průběhem 5. zasedání sněmu Rady vysokých škol, které se 
konalo dne 20. 5. 2010.  

• Předseda RVŠ prof. Haasz informoval o činnosti předsednictva Rady vysokých škol v 
období od února do května 2010 

• Náměstek ministryně prof. Růžička informoval o aktuálních záležitostech, které se řeší na 
MŠMT 

• Členové RVŠ byli informováni o podaných projektech Fondu rozvoje vysokých škol 2011 
• Doc. Fischer přednesl ekonomické informace 
• V odpoledních hodinách po zasedání 5. sněmu RVŠ proběhl seminář k problematice 

„srovnávacích testů“ (zkoušek) a „státních maturit“ 

Dr. Matýsek předal členům AS FAI elektronickou verzi zápisu z 5. zasedání sněmu Rady vysokých 
škol. 
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ad 9) Různé. 

• Ing. Gerlich vznesl připomínku k výjezdům zahraničních studentů DSP v rámci programu 
Erasmus do jejich rodné země. 

 
Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn. 
 
Ve Zlíně dne 21. 6. 2010 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


